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Op 23 maart ontvingen wij uw brief met vragen over de inzameling van oud papier. In deze brief gaan wij 
nader in op uw zorgen rondom de oud papierinzameling en beantwoorden wij uw vragen met betrekking 
tot dit onderwerp. 
 
Op dit moment is de marktprijs voor oud papier extreem laag, hieraan liggen meerdere oorzaken in de 
markt ten grondslag. We zien dus ook dat verschillende verenigingen worstelen met de vraag of zij door 
moeten gaan met het inzamelen van oud papier. Hieraan liggen twee  punten ten grondslag de oud 
papierprijs die negatief is en het niet meer beschikbaar hebben van voldoende vrijwilligers. 
 
Wij zijn ons daarom aan het beraden over hoe we verder moeten met het inzamelen van oud papier. En 
dan met name om op lange termijn te voorkomen dat het oud papier bij het restafval komt en daarmee 
onze duurzaamheidsdoelen niet gehaald worden. 
 
Wat betreft uw vragen: 
 

1. Bent u bekend met het staken van de inzameling van oud papier in De Groeve? 
Wij zijn in overleg met de buurtvereniging om te kijken of zij toch blijven inzamelen. Zij waren niet 
op de hoogte van onze prijsgarantie regeling.  

2. Speelt dit in meer dorpen in onze gemeente? En zo ja welke? 
Wij zijn in ieder geval op de hoogte dat een aantal verenigingen in Eelde/Paterswolde en in 
Zuidlaren overwegen om te stoppen. En in Eelde is er daadwerkelijk al een vereniging gestopt. 

3. Ziet u mogelijkheden om met de oud papier branche in gesprek te gaan om te zorgen dat de 
inzameling gegarandeerd blijft? 
Wij zijn in gesprek met deze branche met name om te horen hoe de ontwikkeling is van de prijs 
voor oud papier en hoe zij omgaan met de verschillende verenigingen en daarmee de 
verschillende vormen van inzameling. De oud papier branche is echter niet verantwoordelijk voor 
de inzameling van oud papier, dat zijn wij als gemeente zelf. Dit vanuit de Wet milieubeheer, 
afvalstoffen. 

4. Is er zicht op hoeveel oud papier er in het restafval wordt aangetroffen en neemt dat toe? 
Ieder jaar doen wij een sorteerproef van het huishoudelijk afval. De resultaten van 2019 moeten 
nog verwerkt worden, maar in 2018 werd er 72 kg Oud Papier en Karton (OPK) per inwoner 
gescheiden. De trend is dalend met andere woorden er wordt minder oud papier ingezameld. In 
het huishoudelijk restafval zit nog zo'n 6 kg herbruikbaar OPK. 92% van het OPK wordt apart 
gehouden. In 2017 was dit nog 8 kg OPK. De best practice in Drenthe (BP Dr) scheidde 87 kg 
OPK per inwoner met een OPK-scheiding van 88%. 
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5. In de evaluatie van 12 december 2019 lezen wij het volgende: .... benoemt u maatregelen die 
genomen kunnen worden, zoals het verhogen van subsidie of het zelf inzamelen. 
Heeft het college inmiddels helder welke van de twee maatregelen zij willen gaan treffen? Zo ja; 
welke maatregel en waarom? 
Er wordt gewerkt aan een nieuwe verordening met daarin een prijsgarantie. Deze wordt 
vergelijkbaar met de huidige. Daarnaast houden wij de ontwikkelingen in de markt in de gaten. 
Mocht dit nog negatiever worden en dat daardoor meer verenigingen gaan afhaken, dan 
overwegen wij om de inzameling van oud papier zelf op te pakken. 

6. Zijn er andere inzamelingsmogelijkheden waardoor voorkomen wordt dat herbruikbaar 
papier in de grijze container beland? 
Wij zien nog steeds een dalende trend van het oud papier in de grijze container, wij verwachten 
dan ook niet dat er meer oud papier in de grijze container gaat belanden. Daarnaast zijn er 
mogelijkheden om het oud papier naar de gemeentewerf te brengen en bij de Albert Hein locatie 
in Eelde/Paterswolde. En in het uiterste geval kan de gemeente de inzameling van de 
verenigingen, scholen en kerken over nemen. Wij verwachten op dit moment echter nog niet dat 
dit noodzakelijk is. 

7. Bent u het met ons eens dat voorkomen moet worden dan inwoners vele kilometers 
met de auto moeten rijden om het oud papier op de gemeentewerf te storten? 
Ja, vanuit de duurzaamheidsgedachte moet dit zeker voorkomen worden. Een alternatief in die 
zin zou een vierde container bij huis zijn waarin het oud papier en karton ingezameld wordt, zodat 
wij dit als gemeente kunnen inzamelen. Dit scheelt veel rijbewegingen van inwoners, 
verenigingen en de verschillende inzamelaars. 
Het uiteindelijke doel van de gemeente in het kader van het inzamelen van het huishoudelijk afval 
is het voldoen aan de Wet milieubeheer. Het probleem van deze oplossing is dat voor het 
subsidiëren van verenigingen en scholen vanuit de afvalstoffenheffing, een andere route 
gevonden moet worden.  

 
Mocht u naar aanleiding van deze brief nog vragen hebben dan kunt u contact opnemen met de heer J. 
Soppe. Hij is bereikbaar via bovenstaand telefoonnummer. 
 
 
Met vriendelijke groet, 

burgemeester en wethouders 
 
mr. J. Th. van Nieukerken drs. M.J.F.J. Thijsen 
gemeentesecretaris burgemeester 

 
Deze brief is automatisch aangemaakt en daarom niet ondertekend. 
 



GROENLINKS 
TYNAARLO 

De Groeve: 23 maart 2020 

Betreft: inzameling oud papier. 

Geacht college, 

Een belangrijk onderdeel in het kader van het terug dringen van de afvalstromen is het gescheiden 
inzamelen van afvalstoffen.

Dat gebeurd door middel van een grijze, groene en ‘oranje’ container en plaatsen van glasbakken 
en inzamelpunten voor gebruikt textiel.

Het inzamelen van oud papier gebeurd in samenwerking met verenigingen, scholen en dorps 
organisaties.

Dit systeem werkt tot nu toe naar tevredenheid in onze gemeente.


Uit onderzoek bij gemeenten waar het oud papier niet wordt ingezameld blijkt dat dit een 
substantieel onderdeel is van de inhoud van de grijze container.


Echter, daar blijkt een kentering in te komen.

Als inwoner van De Groeve kwam mij ter oren dat het bedrijf wat de papier inzameling verricht er 
mee gestopt was vanwege de (lage) prijs voor het papier.

Als alternatief werd gesuggereerd om het papier naar de gemeentewerf te brengen.


Het inzamelen van oud papier levert de verenigingen die dat verzorgen extra financiën op voor 
hun activiteiten.

Naar wij ons kunnen herinneren heeft de gemeente Tynaarlo een prijsgarantie regeling die bedoeld 
is om in tijden waarin de prijzen erg laag liggen toch een bepaalde financiële zekerheid aan 
verenigingen te bieden.

Hiermee waarborgen we dat het papier apart wordt ingezameld en niet beland in de reststoffen 
stroom.


Blijkbaar is de prijs welke de inzamelaar momenteel krijgt dusdanig laag dat hij zijn activiteiten 
heeft gestaakt met alle gevolgen van dien.


In het voorbeeld van De Groeve kunnen de inwoners hun oud papier nu niet meer gescheiden 
aanbieden, vervallen de inkomsten voor het dorp en zullen er vele autoriten naar Tynaarlo 
gemaakt gaan worden. Niet bevordelijk voor het milieu.


De GroenLinks fractie heeft naar aanleiding hiervan de volgende vragen:


1). Bent u bekend met het staken van de inzameling van oud papier in De Groeve?

2). Speelt dit in meer dorpen in onze gemeente? En zo ja welke?

3). Ziet u mogelijkheden om met de oud papier branche in gesprek te gaan om te zorgen

     dat de inzameling gegarandeerd blijft?

4). Is er zicht op hoeveel oud papier er in het restafval wordt aangetroffen en neemt

     dat toe?

5). In de evaluatie van 12 december 2019 lezen wij het volgende: .... benoemt u maatregelen die

    genomen kunnen worden, zoals het verhogen van subsidie of het zelf inzamelen. 

    Heeft het college inmiddels helder welke van de twee maatregelen zij willen gaan treffen? Zo ja;    

    welke maatregel en waarom? 




6). Zijn er andere inzamelingsmogelijkheden waardoor voorkomen wordt dat herbruikbaar

     papier in de grijze container beland?

7). Bent u het met ons eens dat voorkomen moet worden dan inwoners vele kilometers 

     met de auto moeten rijden om het oud papier op de gemeentewerk te storten?


namens de fractie van GroenLinks Tynaarlo, 
Klaas Kuipers. 
Fractie voorzitter.
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